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Abstract (en)
[origin: US4798144A] A wing-stabilized hollow charge shell constructed as dummy ammunition and having a tail unit (13) of the same caliber
comprises a front explosive chamber (1) and a rear explosive chamber (2) and at the end face of the shell case is provided with a detonator rod (4).
The entire shell case, including the detonator rod (4), is formed by parts (3, 5, 7) consisting of the same or similar material which are undetachably
connected together.

Abstract (de)
Ein als Exerziermunition ausgebildetes flügelstabilisiertes Hohlladungsgeschoß mit kalibergleichem Leitwerk (13) weist eine vordere Sprengkammer
(1) und eine hintere Sprengkammer (2) auf und ist an der Stirnfläche der Geschoßhülle mit einem Zündstab (4) versehen. Die gesamte
Geschoßhülle, einschließlich des Zündstabes (4), ist durch aus gleichem oder gleichartigem Werkstoff bestehenden Teilen (3, 5, 7) gebildet, die
unlösbar miteinander verbunden sind.
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